
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
SOTSIAALKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                        17.septembril    2008

Koosoleku algus kell 16.00
                  lõpp  kell 17.00

Koosolek  toimus  koos  haridus-  ja  noorsootöökomisjoniga.  Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees 
Artur Põld, protokollis volikogu kantselei juhataja Maire Lumiste.
Osa võtsid vt kvoorumi leht,  vallavalitsuse sotsiaalhoolekandeosakonna juhataja Sirli Tammiste.

Päevakord: 

1. Volikogu 18.septembri 2008.a. istungi päevakorra projekti arutelu.

Artur Põld tutvustas volikogu päevakorra projektis olevaid eelnõusid. Kõik eelnõud kiideti heaks ja 
otsustati jätta volikogu 18.septembri 2008.a. istungi päevakorra projekti.

Peale päevakorda tõstatati komisjoni liikmete poolt alljärgnevaid küsimusi: 
-  kas  viadukt  või  tunnel?  Kas  pole  mõeldud ka raudtee  ülekäikude  avamist,  kasvõi tipptundideks. 
Rongiliiklus on väga väheseks jäänud.

− Jõhvi turg, edasine saatus. Miks pole vallavalitsus kohustunud omanikke ostu-müügi lepingus ette 
nähtud tingimusi täitma?

Artur Põld teavitas, et 18.septembri volikogu istungil vastavad turgu puudutavatele küsimustele turu 
esindajad, siis edastab vastuse komisjoni liikmetele.

− Maxima kaupluse ja Selveri vaheline korrastama ala, millal saab korda?

− Linnas on palju kinnistuid, mis kuuluvad kellelegi ärimehele (Postkontori kõrval, Kooli tn jt), kuid 
mida hooldab vallavalitsus. Milliseid meetmeid on vallavalitsus ette võtnud, et iga omanik kannaks 
oma kinnistu eest  hoolt või tasuvad vallavalitsusele tehtud kulutuste eest?

-  korrastamata  hooned  linnas  (ikka  veel  Rakvere  ja  Jaama  tänava  nurgal,  Edu  kauplus).  Miks 
vallavalitsus täie tõsideusega ei tegele?

Sotsiaalkomisjoni esimees lubas tõstatatud probleemid vallavalitsusele edastada ja järgmisel komisjoni 
koosolekul vastata.

Artur Põld
Juhataja Maire Lumiste
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